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Živeti bogato ali živeti dobro?
Revščina in bogastvo sta kot skode

lici tehtnice. Čim več je ene, tem 
strmejša je pot k drugi. Človek še 
nikoli ni bojeval tako surovega boja 
zoper lastno podstat, naravo, kot to 
počne danes, čeprav smo gesla kot sta 
boj z naravo ali obvladovanje na
ravnih sil že zdavnaj izgnali iz svojega 
besednjaka. Prijazno besedovanje o 
varovanju narave je le posipanje s 
pepelom, za konkretno življenje pa 
ne pomeni prav nič, samo poznejše 
soočenje z neprijetno resnico.

Postali smo nedopovedljivo pamet
ni, zmanjkuje pa nam modrosti. Pa
met je postala sužnja profita, profit 
pa vedno ustvarja primanjkljaj v na
ravi, našem edinem pravem do
movanju. Povsod tam, kjer se kotijo 
veliki dobički, za njimi v naravi osta
ja opustošenje. Nič, kar je usmerjeno 
v dobičkonostnost, ni usmerjeno k 
trajanju. Z denarjem se kupuje stvari, 
ki jih je treba porabiti in nato zavreči. 
Ničesar, kar je v življenju bistvenega, 
ni mogoče kupiti z denarjem.

Nekje na dnu naše potrošniško ob
delane zavesti pa hranimo občutek za 
lepo in dobro. Sto let industrijskega 
razvoja ga ni moglo zatreti. Zato je 
cvetoč poznopomladni travnik lepši 
kot s pločevino zatrpano parkirišče. 
Zato se tudi splača potrkati na vrata 
pregnane modrosti, ki človeka opo

minja, naj predvsem BO in naj manj 
IMA

Društvo Novo mesto
vabi vse člane in 
simpatizerje na
IZLET PO 

GORJANCIH
Zbrali se bomo v soboto, 3. juni

ja ob 10. uri pri “fabrild”, od ko
der se bomo peš podali na Trdinov 
vrh in se skozi pragozd spustili do 
Gospodične, kjer se bomo okrepčali 
in spočili, nato pa se čez Ruto in 
Glažarjev graben vrnili na izho
diščno točko.

Če bo vreme slabo, bo izlet pre
stavljen na naslednjo soboto, 10. 
junija.

Ne pozabite vzeti s seboj osebne 
izkaznice!

V odločitvi za biti v nasprotju z 
imeti je odločitev za dobro v nasprot
ju z bogatim. Plemenita revščina 
lahko zveni kot modna muha, lahko 
pa kot moder nasvet za duhovno 
polnejše življenje.

Danes Zemlja bolj kot kdajkoli v 
zgodovini potrebuje človeške za
veznike. Potrebuje konkretne ukrepe 
posameznika in človeških skupnosti. 
Ker je nešteto stvari, kijih lahko pre
maknemo na bolje sami, in veliko 
takih, katerih premikanje lahko po
vzročimo ali pospešimo kot skupnost, 
vas vabimo, da pridete na skupni ses
tanek vseh članov Društva Novo mes
to, na katerem se bomo pogovorili o 
pripravah na javno tribuno o varo
vanju našega okolja. Zgledi številnih 
mest po svetu kažejo, da lahko pre
bivalci odločilno vplivajo na izbo
ljšanje življenja v njih. Zakaj ne bi 
poskusili tudi mi?

Simpozij o Novem mestu
Društvo Novo mesto ugotavlja, da 

so v mestni občini Novo mesto števil
ni nerešeni in novo nastajajoči prob
lemi, za reševanje katerih pa nismo 
primerno organizirani in strokovno 
dovolj usposobljeni. Upravni odbor
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Skupni sestanek vseh članov 
DRUŠTVA NOVO MESTO

bo v četrtek, 1. junija 1995, ob 20. uri 
v Krkinem izobraževalnem centru 

v hotelu Metropol
Glavna tema sestanka bo pregled stanja okolja v Novem mestu 

(priprave na javno tribuno)

Vabljeni tudi novi člani!
Računalniška priprava in tisk: Dolenjski list Novo mesto, d.o.o.

društva seje zato odločil, da spomla
di prihodnjega leta organizira sim
pozij o Novem mestu, na katerem 
bodo sodelovali strokovnjaki 
različnih strok, pomembnih za živ
ljenje in delo v mestnem in primest
nem okolju. Treba je doreči, kako se 
mora mestna občina Novo mesto or
ganizirati, da bo kos svojim nalogam, 
ki jih pred njo postavlja vsakodnev
na problematika ljudi in stroke. 
Glavne teme simpozija bodo: Opre
delitev vloge Novega mesta kot 
središča mestne občine in regionalne 
metropole, Novo mesto v umetnosti 
slovenskega naroda, Urbanistična in 
arhitekturna prostorska zasnova, 
Obnova starega mestnega jedra, 
gradov in cerkva, 500 let Kapitlja in 
250 let gimnazije kot osnova za četr
to slovensko univerzo, Gospodarski 
pomen mestne občine. Vpliv mesta 
na razvoj okolja in vasi, Mestna ob
last in njena vloga v razvoju mesta, 
Prihodnost mestne občine in vizija 
njenega razvoja. Društvo želi ta sim
pozij organizirati v prenovljeni veliki 
dvorani kulturnega doma “Janez 
Trdina”, izdati pa namerava tudi 
zbornik na simpoziju podanih mnenj, 
ki naj bi oblastem služila kot osnova 
za odločanje.
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